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קבלת פנים, לשכת עורכי הדין
אחר הצהריים טובים.

מנהל בתי המשפט השופט מיכה שפיצר, חבריי הנשיאים – אהוד רקם ורמי כהן,  הנשיאים לשעבר בלהה גילאור ואורי קיטאי, עמיתיי השופטים.

מכובדי עורכות ועורכי דין נכבדים.

אני שמח להיות כאן בחברתכם ומודה לכם על ארגון האירוע ועל הדברים היפים שנאמרו על ידי הדוברים לפני.
זכות גדולה נפלה בחלקי עם מינויי לנשיא בית המשפט המחוזי בחיפה. יחד עימה קיבלתי על עצמי אחריות רבה. אני מודה לנשיא בית המשפט העליון, לשרת המשפטים ולמנהל בתי המשפט על האמון שניתן בי בעצם הפקדת התפקיד הזה בידי.  
בראייתי ועל פי תפיסתי אני ניצב כאן בפניכם כמשרת הציבור, על כל המשתמע ממושג זה. עם תחילת כהונתי בתפקיד, והואיל ואנו מצויים בפתחה של שנה חדשה, אני מבקש לשתף אתכם, ולו בתמצית, באופן שבו אני רואה את ניהול בית המשפט המחוזי בשנים הבאות, ואפרט בפניכם גם את  השינויים הארגוניים שבכוונתי להוביל כבר בזמן הקרוב. 

אני מבקש להדגיש כי במפגש עם עובדי בית המשפט, מיד עם כניסתי לתפקיד, ציינתי כי מטרתנו הינה לשרת את הבאים בשערי בית המשפט במאור פנים, כפי שמצופה מכל נותן שירות אחר, וכי המסר שצריך להנחותינו הוא כי אנו כאן בשביל אלה הנזקקים לשירותנו. 
מתן שירות טוב ומאיר פנים לציבור, יש בו כדי ליצור סביבת עבודה פורייה, שתהווה קרקע מוצקה לעבודה מקצועית ויעילה. 

לצורך כך, אני דוגל בפיתוח אמצעים למתן שירות כזה לאזרחים המתדיינים בבית המשפט ולציבור בכללותו, ובשיפור הממשק שבין הציבור לבית המשפט. 

אני מתכוון להתערב אישית בכל עיכוב ממשי במתן פסקי הדין כדי לפעול לצמצום התופעה. עם זאת, יש לזכור כי עומס העבודה המוטל על כתפי השופט וכן גודלו והיקפו של התיק הספציפי שלפניו הם גורמים שלא ניתן להתעלם מהם.

מבחינתי, השירות הטוב לציבור הוא מעל לכל. על כן בכוונתי לפעול לזירוז הטיפול בהליכים המוגשים לבית המשפט תוך ניסיון להביא לסיומם במועד קרוב, ככל הניתן, למועד הגשתם. 

אמון הציבור חשוב לנו ביותר והוא הנותן לנו את העוצמה הנדרשת למילוי תפקידנו השיפוטי, ויפים לכאן דברים שאמר הנשיא גרוניס לפני ימים אחדים בלשכת עורכי הדין בתל אביב, אם כי הדברים נאמרו בהקשר אחר:
"אמון הציבור הוא בראש ובראשונה נגזרת של מערכת משפט מקצועית. מערכת בונה אמון באמצעות מתן שירות איכותי, נטול פניות, מקצועני ויעיל".

אני רואה את אחד מתפקידיו של בית המשפט גם הקניית ערכים של יושר, צדק וכיבוד החוק ובטוח אני שבית המשפט יעמוד במשימה זו. 

כחבר בקהילה המשפטית בחיפה, כמוכם, אני מודע לדברי ביקורת. אני מקיים דיאלוג שוטף  בנושא עם יו"ר ועד המחוז ועם עורכי דין אחרים. אני מאזין לדבריהם ואני מתכוון לעבוד בשיתוף פעולה מלא עם הלשכה וחבריה, על מנת לבחון דרכים לייעול ההתנהלות הדיונית, הכל, מבלי לפגוע בעצמאותם השיפוטית של השופטים. 

יחד עם זאת, חשוב לציין כי העבודה השיפוטית היא עבודה קשה ותובענית. שעות עבודתו של השופט אינן מסתיימות באולם הדיונים. לעתים קרובות הן נמשכות גם בלילות ובסופי השבוע, ומשכך, אין לראותם הגורם הבלבדי להתמשכות ההליכים.

זכינו לכך שבבית המשפט המחוזי בחיפה מכהנים שופטים מצויינים המבצעים את עבודתם במסירות רבה. לנוכח מספרם הרב של השופטים שנכחו בבית המשפט מדי יום במהלך הפגרה, התקשה כל מי שהגיע לבית המשפט להאמין כי אכן מדובר בפגרה.

שמו הטוב של בית משפט זה הולך לפניו. מטרתי היא לשמר מעמד זה – משימה אשר כשלעצמה אינה פשוטה כלל – ואף להמשיך ולהצעידו קדימה. 
רואה אני חשיבות רבה ביצירת שיתוף פעולה של בית המשפט עם גורמי החוץ, פרקליטות, סנגוריה ציבורית, סנגורים, משטרה וכד'.

אני רואה בציבור עורכי הדין שותף מלא לא רק לעשיית הצדק, אלא גם לשימור מעמדו של בית המשפט וזאת, לנוכח הקלות הבלתי נסבלת של הביקורת הלא מרוסנת, כפי שנוכחנו רק לאחרונה.
עם כניסתי לתפקיד, ציינתי בפני עובדי בית המשפט כי לא מעט מבאי בית המשפט הינם בעלי דין ועדים, שזהו להם ביקורם הראשון ואולי גם האחרון בבית המשפט. על שום כך עלינו להשתדל שהמבקר בבית המשפט יתרשם מבית המשפט כמוסד המכבד את הבאים בשעריו ומעניק להם שרות מקצועי, אדיב, יעיל ונטול פניות. התרשמות זו של הבא בשערי בית המשפט תהווה נדבך חשוב, אם לא מכריע, בעיצוב החוויה הכוללת שלו מבית המשפט. 

הענקת שירות כזה, פירושה, מבחינתי, טיפוח המקצועיות, בין היתר על ידי תהליך מתמיד ובלתי פוסק של לימוד, בחינה עצמית, הפקת לקחים ושיפור כל שניתן לשפר. 

הצעד הארגוני המשמעותי הראשון שעשיתי עם כניסתי לתפקיד, היה, הקמתו של "מדור שירות לקהל". מדור זה הוקם במהירות בסיועו של מנהל המחוז, מר ישראל חן, והלכה למעשה יעמוד לרשות הקהל כבר החל מהשבוע הבא, עם פתיחת שנת המשפט.
מטרת מדור שירות לקהל, לסייע לציבור למצוא את דרכו בבית המשפט. אני מקווה כי הקמת המדור תביא גם לייעול העבודה במדורים הקיימים.

בנוסף לכך הוקמה יחידה מדורית העוסקת בחברות ובפשיטות רגל וכן הוקמו שני הרכבים חדשים של שופטים שידונו בתיקי פשעים חמורים. 

בשנה הקרובה אנו עתידים לקלוט שופטים חדשים לבית המשפט המחוזי, שיחליפו את השופטים הפורשים בקרוב. מינויים אלה יסייעו לנו לעמוד במכלול המטלות הניצבות בפנינו. 

אני יודע כי עד היום נעשתה על ידי בית המשפט עבודה טובה. ברור לי כי עדיין מחכה לנו עבודה רבה ואני מבטיח שהעבודה תעשה גם בעתיד על הצד הטוב ביותר. 

אנו נמצאים בפתחה של שנה חדשה. אני מבקש לאחל לכם ולבני משפחותיכם שנה טובה, שנה מאושרת, ברוכה, פורייה ורגועה מבחינה ביטחונית!
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